



Academic classification of the university

Group No. (3) for the feeding item

Staff:-

Prof. Dr. Yasmine Ahmed Mahmoud Al-Kahki

Dr. /Eslam Mahmoud Ahmed

M / Arfa Mohammed Helmy Abu Al-Ela

As for Item No. 10 on food support for students at Assiut University during the academic year 2021/2022 AD offered to :students, it is as follows

1-Meal costs for students residing in university cities in Assiut - (knowing that the study stops as of 3/15/2022 AD) i.e. the study period is only 180 days

Number of days	Average price of the meal	Total number of students	Meal type
----------------	---------------------------	--------------------------	-----------

3	pounds	15000	breakfast students
---	--------	-------	--------------------

13	pounds,	15,000	students, lunch
----	---------	--------	-----------------

4.5	pounds for	15,000	students dinner
-----	------------	--------	-----------------

It is clear from this: The average cost of a daily meal is $3 + 13 + 4.5 = 20.5$ pounds per day

The total cost of the student's meals during the 180 days of the actual residence = $(20.5 \times 180 \text{ days}) = 3690$ pounds

The total amount paid by the student during that period as feeding fees = $175 \times 6 \text{ months} = 1050$

The total support provided to the student during his stay = $3690 - 1050 = 2640$ pounds

Total support provided to male and female students in university cities = $(2640 \times 15,000 \text{ students}) = 36900,000$ pounds

2-Meal costs for non-resident students in the university cities in Assiut

Number of days Average price of the meal Total number of students Meal type

on 13 pounds 120

The student pays only 10 pounds) 3000 students for lunch)

Total support provided to non-resident students in university cities = 3000 x 3 pounds x 120 actual working days = 1080000 pounds

= The total support provided by Assiut University for students

pounds (forty million six 40680000= 1080000 + 36900000 (hundred and eighty thousand pounds





Pictures of the visit of Prof. Dr. Vice President for Education and Student Affairs to the campus and sharing lunch to support the students

With regard to Clause No. 16 of the university's policy in dealing with food waste and its proper utilization

Food waste is confiscated by collecting it in sealed bags and then placed in special boxes located in university cities (students - students) and also located in the central restaurant and is transported daily through containers to animal and poultry production farms at the College of Agriculture.



Regarding Clause No. 17 regarding the existence of food outlets for students and employees

The university has many outlets that sell food products, the most important of which are

- 1- Outlets selling products of the College of Agriculture ((vegetables - fruits - meat - poultry - fish
- 2- Food Products Laboratory and Bakery, Department of Food Science and Technology, College of Agriculture
- 3- Dairy and cheese outlet at the College of Agriculture
- 4- Assiut University bakery for gluten free products for feeding patients (wheat allergy disease) and located in the College of Agriculture
- 5- The Consumer Cooperative Association that provides the university community with food products at reduced prices
- 6- Outlet selling products of the National Service Projects .Organization of the Ministry of Defense at reduced prices

Sales outlets are located in more than one place in the university, as well as at the entrance to the university gate



Assiut Governor, Major General Jamal Nour El-Din, visited the Food Products Factory and Bakery at the Faculty of Agriculture, Assiut University





The visit of the University President and the representatives to the Assiut University Bakery for Gluten Free Products



The visit of Mrs. Prof. Dr. / Vice President for Environmental Affairs to the outlet for selling vegetables and fruits at the Faculty of Agriculture





The opening of the outlet for selling the products of the National Service Projects Agency at Assiut University in the presence of the Vice President of the University and the presence of Major General Mohamed Abdel Baqi, General Director of the Upper Egypt Company for Agricultural Industrialization and Land Reclamation, and Colonel Sherif Mohamed Fahmy, Director of the National Service Project Authority outlets in Assiut



التصنيف الاكاديمي للجامعة

المجموعة رقم (٣) والخاصة ببند التغذية

فريق العمل :

ا.م.د/ ياسمين احمد محمود الكحكي

م.م / اسلام محمود احمد

ا /عرفة محمد حلمي ابو العلا

بالنسبة للبند رقم ١٠ الخاص بالدعم الغذائي للطلاب بجامعة أسيوط خلال العام الجامعي 2022/2021م المقدم للطلاب فإنه كالآتي:

تكاليف الوجبات بالنسبة للطلاب المقيمين بالمدن الجامعية بأسيوط

نوع الوجبة	اجمالي عدد الطلاب	متوسط سعر الوجبة	عدد الأيام
إفطار	١٥٠٠٠ طالب	٣ جنيهاً	١٨٠ يوم
غداء	١٥٠٠٠ طالب	١٣ جنيهاً	١٨٠ يوم
عشاء	١٥٠٠٠ طالب	٤,٥ جنيهاً	١٨٠ يوم

يتضح من ذلك : أن متوسط تكلفة الوجبة اليومية $3 + 13 + 4,5 = 20,5$ جنيهاً يومياً

اجمالي تكلفة وجبات الطالب خلال ١٨٠ يوم الإقامة الفعلية $= (180 \times 20,5)$ = ٣٦٩٠ جنيهاً

اجمالي ما سدده الطالب خلال تلك الفترة كرسوم تغذية $= 175 \times 6$ شهور = ١٠٥٠

اجمالي الدعم المقدم للطلاب خلال فترة إقامته $= 3690 - 1050 = 2640$ جنيهاً

اجمالي الدعم المقدم للطلاب والطالبات بالمدن الجامعية $= (15000 \times 2640)$ = ٣٦٩٠٠٠٠٠ جنيهاً

٢- تكاليف الوجبات بالنسبة للطلاب غير المقيمين بالمدن الجامعية بأسيوط

نوع الوجبة	اجمالي عدد الطلاب	متوسط سعر الوجبة	عدد الايام
غداء	٣٠٠٠ طالب	١٣ جنيهاً (يقوم الطالب بسداد ١٠ جنيهاً فقط)	١٢٠ يوم

اجمالي الدعم المقدم للطلاب غير المقيمين بالمدن الجامعية = ٣٠٠٠ x ٣ جنيهاً x ١٢٠
يوم عمل فعلي = ١٠٨٠٠٠٠٠ جنيهاً

اجمالي الدعم المقدم من جامعة اسيوط للطلاب =

٣٩٦٠٠٠٠٠ + ١٠٨٠٠٠٠٠ = ٤٠٦٨٠٠٠٠٠ جنيهاً (اربعون مليون وستمائة وثمانون الف
جنيه)





صور من زيارة الأستاذ الدكتور نائب رئيس الجامعة لشئون التعليم والطلاب
لدعم الطلاب للمدينة الجامعية ومشاركته لهم وجبة الغداء

بالنسبة للبند رقم ١٦ الخاص بسياسة الجامعة في التعامل مع نفايات الطعام
وحسن استغلالها:-

يتم التخلص من نفايات الطعام من خلال جمعها في اكياس محكمة الغلق ثم توضع في صناديق خاصة موجودة بالمدن الجامعية (طالبات - طلاب) وموجودة ايضا بالمطعم المركزي ويتم يوميا نقلها من خلال حاويات الي مزارع الانتاج الحيواني والدواجن بكلية الزراعة =

بالنسبة للبند رقم ١٧ الخاص بوجود منافذ طعام للطلاب والموظفين

يوجد بالجامعة العديد من منافذ بيع المنتجات الغذائية وأهمها

- ١- منافذ بيع منتجات كلية الزراعة (خضر - فواكه - لحوم - دواجن - أسماك)
- ٢- معمل ومخبر المنتجات الغذائية بقسم علوم وتكنولوجيا الأغذية بكلية الزراعة
- ٣- منفذ بيع منتجات الألبان والجبن بكلية الزراعة
- ٤- مخبز منتجات جامعة أسيوط للمنتجات خالية الجلوتين والخاص بتغذية مرضي (مرض حساسية القمح) ويتواجد بكلية الزراعة
- ٥- الجمعية التعاونية الإستهلاكية التي توفر للمجتمع الجامعي المنتجات الغذائية بأسعار مخفضة
- ٥- منفذ بيع منتجات جهاز مشروعات الخدمة الوطنية التابع لوزارة الدفاع بأسعار مخفضة.

أن منافذ البيع تتواجد في أكثر من مكان بالجامعة وكذلك على مدخل بوابة الجامعة



زيارة محافظ أسيوط اللواء جمال نور الدين لمعمل ومخبر المنتجات الغذائية بكلية الزراعة بجامعة أسيوط.







زيارة الأستاذ الدكتور رئيس الجامعة والسادة النواب لمخبز جامعة أسيوط للمنتجات خالية الجلوتين.



زيارة السيدة الأستاذة الدكتور/ نائب رئيس الجامعة لشئون البيئة لمنفذ بيع الخضرا والفاكهة بكلية الزراعة



أفتتاح منفذ بيع منتجات جهاز مشروعات الخدمة الوطنية بجامعة أسيوط بحضور نائب رئيس الجامعة وحضور اللواء محمد عبد الباقي مدير عام شركة مصر العليا للتصنيع الزراعي واستصلاح الأراضي، والعقيد شريف محمد فهمي مدير منافذ جهاز مشروع الخدمة الوطنية في أسيوط،